
 

Svenska Rasklubben för Finsk Lapphund 

 
 

Beslutsunderlag 
 
 

Beslutsunderlag punkt 12 b , styrelsens förslag till medlemsavgifter för 2020. 
Medlemsavgifter 2019 är: 
  
Medlemsavgift: 300 kr  SRFL:s del är 80 kr SLK:s avgift 220 kr 
Familjemedlem: 120 kr SRFL:s del är 20 kr SLK:s avgift 100 kr 
Utlandsmedlem: 360 kr SRFL:s del är 80 kr SLK:s avgift 280 kr 

 
 
Styrelsen föreslår en höjning av SRFL:s medlemsavgifter i rasklubben för 2020: 
 
Fullbetalande medlem 100 kr  
Utlandsmedlem 100 kr  
Familjemedlem oförändrad  

 
 
Beslutsunderlag punkt 13; valberedningens förslag till ny styrelse 
 
Valberedningen har fram till årsmötet bestått av Malin Jonsson Bixo och Carina Jonsson. 

 
Styrelsen består av ordförande och två, fyra, sex eller åtta ordinarie ledamöter samt minst en och 
högst fyra suppleanter. 
 
Monica Karlsson Ordförande Omval 1 år 
 
Anna-Karin Olsson Ledamot 1 år kvar 
 
Maria Risberg  Ledamot Omval 2 år 
 
Maria Nilsson  Ledamot Nyval 2 år 
 
Anna Eriksson  Ledamot Fyllnadsval 1 år 
 
Maria Alvehed Ledamot Fyllnadsval 1 år 
 
Ann-Charlotte Beckman Ledamot Nyval 2 år 



 
Emilia Eriksson Suppleant 1 Nyval 1 år 
 
Marie Sjölund  Suppleant 2 Nyval 1 år 
 
Carina Gunnarsson Suppleant 3 Nyval 1 år 
   
 
 
Valberedningen har fram till årsmötet bestått av Malin Jonsson Bixo och Carina Jonsson. 
 

Beslutsunderlag punkt 14: 
 
Namnförslag för revisorer 
Revisorer och revisorssuppleanter väljs för en tid av ett år. 
 
Olle Bernhardtz Revisor 
Teresa Lejenäs  Revisor 
Moa Bohlin  Revisorssuppleant 
XXXX  Revisorssuppleant 
 
 

Beslutsunderlag punkt 15: 
 
Namnförslag till valberedning. 
Valberedningen ska bestå av tre ledamöter varav en sammankallande.  
 
Carina Jonsson Omval 2 år sammankallande 
Laila Eliasson  Nyval 1 år 
Maria Källkvist Nyval 1 år 
 
 
 

Beslutsunderlag punkt 18: 
 
Motion inskickad av Jenny Andersson Mård gällande revidering regler Årets Hund. 
 
Styrelsens yttrande: Styrelsen avslår motionen med motivationen: 
 
Årets hund är nytt för rasklubben från och med 2019. Att rasklubben hade årets Hund med under 
året var för att vi redan nu ville tillföra något för våra medlemmar. Från 2019 är det flera klasser som 
det ska utses vinnare i.  
  
Det förslag på regler som klubbades igenom på årsmötet 2018 gäller från 2019 och vi tycker inte det 
ska göras en förändring av reglerna förrän vi provat regelverket fullt ut ett helt år.  
 
Styrelsen ställer sig däremot positiv till att arbeta med framtida revideringar. 


